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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana ponownie w sprawie ulicy Niebyłej. Droga ta powinna być 
przebudowana dawno temu wraz z budową kanalizacji przez dewelopera, który budował przy 
niej bloki. Niestety zadanie to nie zostało wykonane, a umowa była wielokrotnie aneksowana. 
Inwestor wprost przyznawał, że nie ma środków na realizację. Mieszkańcy ostatniego etapu 
inwestycji ciągle czekają na odbiór mieszkań, do których powinni się wprowadzić już dwa lata 
temu. Z ostatnich informacji wynika, że ma się rozpocząć proces budowy kanalizacji, jednak 
istnieje problem z wyznaczeniem zastępczej organizacji ruchu. Nie ma także\ dalej informacji 
o przebudowie całej drogi. 

 
Zwracam się do Pana z prośbą o informację na jakim etapie są rozmowy z inwestorem, 

który miał przebudować ww. drogą oraz czy gmina planuje jej wykonanie w zastępstwie za 
inwestora, a potem ściganie go o zwrot kosztów. Proszę także o informację kiedy może 
rozpocząć się budowa kanalizacji oraz w jaki sposób jest ona finansowana (przez inwestora czy 
ze środków publicznych). 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


